
 
 

 

Møtested  :   VVT AS.   Sortland   

     

Dato   :  5/12   

Tid   : 18:00  

 

Følgende møtte : Erwin, Merete, Reidulf, Knut Helge  

 

 

Meldt forfall  : Petter, Jon, Jan Thore 

 

Saksliste:  

Fra sist: 

 

Vår «høytid» har passert siden sist. Jakt og prøvesesongen er i ferd med å kuliminere. 

De fleste begynner smått å bli ferdige med elgjakta, og dagene for laushundprøver blir stadig kortere. 

Prøvesesongen er i år forlenget til ut januar, i håp om å få tatt unna flest mulig, straks dagslyslengden tillater det i 

Januar. Av aktiviteter har det vært gjennomført en rekke blod og fersksporprøver og godkjenninger til 

ettersøkshund.  2 aversjonsdressur sau på sensommeren, avholdt på Rise og Haukenes.  

Som styret er underrettet om, var det uheldigvis kynismen som fikk råde grunnen for vår deltakelse i løshund-

NM som ble avholdt i Oktober. Et begredelig tilfelle for både reserver og klubben og elghundnorge som sådan. 

Det har blitt lagt merke til langt utenfor vår klubb. Minneord for Oddvar Sameien var med i siste bladet 

«Elghunden» utgave 2/2024. Der var også reportasje og fine bilder fra Sørfjordhelga. Renate Magnussen har 

intervjuet primus motor Merete om Sandsletta-helga, og laget en sak til neste bladet Elghunden. Ser fram til at 

denne kanskje kommer i julenummeret ☺  Refleksvestene vi bestillte er ankommet, og klar til bruk, Erwin har 

disse. Overleveres Merete eller tas med til Bjerkvik.  
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Referat i rødt  Vedtak: 

Sak 1   

SM3/24 

 

Økonomi redegjøres for av kasserer Reidulf Halvorsen.  

Saldo på konto pr. 05. Desember : 234 450,92 

Forventede innbetalinger : Medl.kont + utst Bjerkvik 

Forventede utgifter : utst. Bjerkvik, samt årsmøte 

Eiendelsregisteret: Reidulf har oversikt. 

Medlemsmasse status pr. 26 November :  109 medlemmer 

 

Ønske fra SM2/24, om at kasserer viser et regnskapsresultat fra Sandsletta.  

Fremlegges SM3/24. 

 



Vedtak: Regnskapsresultat fra Sandsletta 24 avglemt. Det settes heller opp 

et budsjett/sluttresultat fra Bjerkvik 25. Da kombinert helg på Sandsletta er 

avsluttet, vil det ikke være relevant.  

Sak 2   

SM3/24 

 

Årsmøteforberedelser  - hvem gjør hva ? 

Må bestilles rom til dommere utstilling  

 

Underkomitè blod/ fersksporgruppe som er etablert på facebook.  

Tilligger styret å finne forslag, eller valgkomitè ?  

 

Vedtak: Årsmøte for 25 foreslås avholdt på Sortland. Reidulf sjekker.  

Ifht underkomitè blodspor tenker styret at det ikke pr nå er nødvendig med 

en komitè. Styret skriver statutter og offentliggjør disse.  

Erwin skriver årsberetning. Merete tar premieutdeling. Erwin spør Dag Ivar 

ang koordinering av Ch.skjold. (Hvem bestiller hva)   

Knut kontakter valgkomitèen.  

RS-utsending, opp til styret å velge kandidat.  

 

Sak 3   

SM3/24 

Plan styremøter 2025  

 

6. Mars  

8. Mai  

7. August  

16. Oktober  

4. Desember  

5. februar 

 

Vedtak: 5 møter + 1 årsmøteforberedende januar 26. 

 

Sak 5   

SM3/24 

 

 

Reidulf har tråden for vandrepokal.   

Avtalt i SM2/24 at Merete supplerer Reidulf med info.   

Straks referansenummer er over i Januar, kan det bestilles skilt for vinnere 

2024. Er alt i rute og klart til årsmøtet?  

 

Vedtak: 

Skilt for 2024 bestiller Reidulf, Merete informerer om hvem som skal stå 

på skiltene 31.01 når ref.nr løshund avsluttes. Knut har løshundpokalen og 

får satt på skilt for 23(Nina Bredesen med FJ Kano) Reidulf setter på skilt 

på bandhundpokalen for 23 (Merete med Resterøds Saga).  

 

Sak 10   

SM3/24 

 

 

 

Gensere/ jakker med logo-trykk ? 

Jon har sjekket jakker med trykk.  

Skal vi bestille av disse?   Kun forhåndsbestilling, eller skal vi ha noen 

ekstra liggende?  

 

Vedtak: Vi bestiller jakker. Det bestilles 2 ekstra i str S-XL. Erwin spør Jon 

om å ta imot bestilling fra medl, for så å bestille. Legges ut på klubbens fb-

side.  



Sak 12   

SM3/24 

 

Status utstilling Bjerkvik.  

 

Merete orienterer styret kort om status, og behov for hjelp og bemanning.  

 

Bjerkvikutstillinga 2025 

BIS valp 1-4 

BIS jr 1-4 

BIS Brukshund 1-4 

BIS Vet 1-4 

BIS 1-4  

Cicilie Berntsen undersøker med RC om premier til BIS(evnt Hill’s). Hun 

undersøker også CK-premier. Hun sponser gaver til dommere.  

 

 

Fôrpremier leveres evnt Anicura Sortland, må hentes og fraktes Bjerkvik. 

 

 

Utst.leder Svein Edgar 

Dyrevellferdskontrollør? 

Ansvarlig for kafé Birgitte Agathe  

(prisliste, meny, innkjøp, vaktliste) 

Ansvarlig parkering  

(Pris parkering? Vaktliste?) 

Svein Edgar er sjåfør for dommere til/fra flyplass og til/fra hotell 

 

Dommere 

Ralf Campbell 

Wenche Porsanger 

 

 

Ringsekretær  

Birgitte Agathe 

 

 

Skriver  

Cicilie Berntsen 

 

 

Vi får tilgang til hallen fredag em. Ringbånd sendes med fôrpremier, men 

vi har ifra i fjor som evnt kan brukes, dersom RC sponser.  

 

 

To do 

• Opprette arra-passord 

• Godkjenne priser 

• Åpne påmelding 

• Det må bestilles flybilletter til dommere. Det må avklares med 

dommer om han/hun bestiller sjøl eller ønsker at vi gjør det, evnt 



må det skrives en reiseplan sammen med dommer.  

• booke hotellrom dommere 

• Det må bookes dommermiddag. (Fredag? Lørdag?)  

• Skyss til/fra flyplass. Skyss til/fra hotell. 

• Vi har det meste av rosetter i beholdning, men BIS-rosetter må 

bestilles(rosetter.no) 

• Kjøpe inn målestav, da vi har brukt VHK’s tidligere. 

• Dommere må få reiseregningsskjema. 

• Det må åpnes for påmelding i arra. Husk å huk av for valper!  

450,- for voksne og 350,- for valp 

• oppryddingskomité!!  

• sortering av rosetter  

• Ringoppsett  

• Tidsskjema 

• Generere startnr 

• Generere Katalog  

• Skrive pm 

• Sende ut pm 

 

Vedtak: Merete avtaler reiserute/behov. Dersom vi skal bestille reise gjør 

Reidulf det. Erwin booker hotellrom. Styret godkjenner innkjøp av 

målestav. Knut sender ut forespørsel om bistand til vakter blant 

medlemmene.  

 

 

 

 

 

 

Sak 13 
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Ettersøk videregående kurs, del 2? 

 

Knut Helge redegjør  

 



 
Vedtak: 

Styret vedtar å avholde kurs. Knut Helge får fullmakt til å organisere.  

Sak 15 

SM3/24 

Blodsporgruppe. 

Undergruppen er allerede etablert på facebook.  

Merete (og Elin?) skal fremme retningslinjer og utkast til aktivitet og 

hvordan denne kan bidra til økt aktivitet og bedre kvalitet for de som 

ønsker å trene og spisse sin ettersøkskapasitet. Bør kunne være en fin arena 

for aktivitet senest barmarkssesong 2025.  

 

Vedtak: 

Merete lager et utkast til retningslinjer for denne gruppen.  

 

Sak 16 
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2-dagersprøver (band, løs) 

 

Knut Helge har begynt utredning for å arrangere 2 dagers, løs og/ eller 

band.  

Bemanning?   Tilstrekkelig interesse?  Tidsrom ?  



Vedtak: 

Knut Helge informerer om utfordringer med å skaffe nok dommere. Det er 

utfordrende å «låne» dommere ifra naboklubber da de er travelt opptatt i 

egen klubb.  

Det er søkt om ref.nr 2-dagers bandhundprøver. Det er større utfordringer 

ifht å arrangere samlingshelg separat 2-dagers løshundprøver. Vi forsøker å 

gjennomføre samlingshelg bandhund i første omgang.  

 

Sak 17 

SM3/24 

Avtaler for terreng 

Både i tilknytning til sak 15+16, men det er også fornuft i å sjekke ut 

avtaler vi har, og arkivere disse i «eget» arkiv med kartskisser.  

Pr. nå mistenkes det at det finnes endel avtaler i både muntlig og skriftlig 

form. Avtaler som gjerne kan revideres og skriftliggjøres.  

 

KHF har hentet inn ulike forslag som er komprimert ned til «vår versjon» 

som presenteres som et vedlegg til sakslista og i møtet.  

 

Erwin foreslår arkivering/ lagring/ tilgjengeliggjøring av avtaler.  

 

Se vedlegg  

 

Vedtak: 

Knut Helge lager et utkast og sender styret pr mail, med mulighet for 

innspill.  

Sak 18 
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Aktivitetsplan 2024 oppsummering    

Knut Helge redegjør i møtet.  

Hei Knut Helge! Beklager sent svar. Dette får vi til. 

Det er vanlig å ta en liten avgift pr hund, pr gang. Dette bør avtales på 

forhånd. Samt at hver hundeeier må plukke opp "etterlatenskaper" i 

reingjerdet. Dette for å unngå smittepress ( innvollsorm).  

Ta kontakt i god tid før dressuren skal avholdes. 

Mvh Peder Buljo  

  

ons. 9. okt. 2024, 15:28 skrev Knut Helge Fenes <Knut-

Helge@khfbyggservice.no>: 

Hei Peder viser til tlf. med deg i dag for Aversjonsdressur Rein 

  

På vegne av Nord-Hålogaland Elghundklubb ønsker vi å få til en avtale 

med deg for å kunne utføre Aversjonsdressur Rein i 2025 med videre år. 

Du nevnte at det får vi til og Aversjonsdressur Rein måtte utføres i 

perioden Januar, Februar og Mars. 

Vi har med det satt av torsdagene i uke 11 og 13 år 2025 og håper det går 

fint. 

  

Litt informasjon aktiviteten til Nord-Hålogaland Elghundklubb: 

• Klubben har en medlemsmasse litt over 100 medlemmer. 

• Utfører Aversjonsdressur Sau. 

• Arrangerer Elghund utstilling, Samlaprøver for løshund, bandhund 

og ettersøkshund. 

mailto:Knut-Helge@khfbyggservice.no
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• Etablert boldsporgruppe for trening.  

  

Med hilsen 

  

Knut Helge Fenes 

Mob: +47 47873979 

Epost: Knut-Helge@khfbyggservice.no 

 

Vedtak: 

KHF sjekker pris. Så tas det en avgjørelse ut ifra det.  

 

Sak 19 
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Aktivitetsplan 2025  -  Knut Helge redegjør i møtet.  

Aktivitetsplan er distribuert til TROEHK og Salten EHK som info.  

 
Vedtak: 

 

 

Sak 24 
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Utdanning dommere og aversjon: 

 

Under året har vi forsøkt å utdanne aversjonsinstruktører, men dette skjærte 

seg som kjent, som et resultat av useriøs gjennomføring fra aktuell JFF i 

trøndelag. Ett forsøk på en forenklet utgave som ikke var ihh til godkjent 

studieplan. Våre deltakere var Knut Helge Fenes og Leif Gøran Høve.  

LG Høve trakk seg underveis, når det ble som det ble.  

Vi har vel fått tilbakebetalt våre utgifter fra JFF ?  

 

KHF er fortsatt interessert i å fullføre, og vurderte sågår å reise til 

Lindesnes i slutten av November for å få med seg et kurs der. Styret ga sin 

tilslutning til å dekke utgiftene. Men det viste seg å være en komplisert 

reisevei, så det ble avlyst. KHF følger stadig med etter nye kurs innen 

rekkevidde, slik at han kan fullføre sin autorisasjon som 

aversjonsinstruktør.  

Det KHF imidlertid HAR gjennomført er autorisasjon som 

mailto:Knut-Helge@khfbyggservice.no


ettersøksdommer i løpet av 2024. Godt jobba og god innsats her! 

 

Merete har også gjennomført og fullført sin utdanning, og autoriseres i 

disse dager som bandhunddommer. Godt jobba! 

Dere har begge lagt ned noen dråper tårer og blod, og ikke minst mange 

kilometer i bil for å få til dette. Gratulerer begge to!  

 

I år som ifjor ser vi at vi fortsatt har for lite løshunddommere.  

Vi har 2 stykker på elev-lista under utdanning. Av årsaker de ikke har 

kontroll på har det dessverre ikke lyktes like rask progresjon på disse 

utdanningsløpene. En av elevene sliter med helsa.  

(Forhåpentligvis av forbigående art, så vi ønsker fortsatt å beholde han på 

lista.) Leder ønsker å tilføye Bård Dahl i tillegg. Han er interessert, og 

vurderes som høyt kvalifisert.  

Han er undersøkt og er en ryddig fyr. Har erfaring som hundefører fra 

forsvaret, har ettersøkserfaring og ført hunder til godkjenning. Er kjent med 

løshund, men mangler premiering løshund. Han står oppført på prøve 

snarlig i vår klubb.  

 

KHF har også utrykt ønske om løshunddommer utdanning.  

Leders vurdering til styret vil være at vi ikke bør avslå dette, men avvente 

til arbeidsbelastning og aktivitetsnivå ettersøk og aversjon er avklart.  

Så kan han eventuelt være med på neste runde?  (Dersom vi lykkes nå, vil 

vi øke løshunddommer standen fra 3 til 5 eller 6. Ser ikke for meg at dette 

vil være tilstrekkelig, vi bør nok opp mot 10 løshunddommere, alt etter 

aktivitetsnivået vi klarer å bygge opp i årene som kommer.)  

KHF legger inn en stor arbeidsinnsats til styrearbeid og sannsynligvis også 

til aversjon og ettersøk neste sesong. Styret må unngå å «brenne ut folk».  

Og samtidig tilstrebe å få fordelt ut arbeidsbelastning på flere hoder.  

Å trekke inn Bård Dahl som en ung ressurs i klubben tror jeg vil være 

positivt på sikt. Vi må unngå at dersom personer forsvinner fra klubben, så 

forsvinner unødig mye kompetanse og nøkkelverdi i samme «dragsuget».  

Som vi dessverre har erfart tidligere.  

 

Prøveleder løshund ønsker at vi formelt vedtar invitasjon til Beate Lund 

Sandnes som er blitt medlem hos oss, til å bistå som løshunddommer.  

Inntil videre som et forsøk, siden hun bor i Mosjøen, vil det være lang 

reisevei. Klubben er takknemlig dersom hun ser likt å avlaste oss med 

gjennomføring av noen prøver.  

 

Raymond Sollie trenger re-autorisering, så kan han bidra for aversjon 

sesongen 2025.  

 

Vedtak: 

Styret vedtar invitasjon til Beate for å bistå klubben med å dømme for oss. 

Bård Dahl mangler premiering på jaktprøve for å kvalifisere til elevstatus, 

men styret har en intensjon om å forespørre når dette foreligger.  

Merete kontakter Helene Enoksen for å sjekke status ang. Utdanning 

bandhund-dommer.  

Sak 25 Prisjustering årsmøte. 



SM3/24 Styrets forslag til justering av priser for utstilling og prøver. Skal vi 

beholde det slik det er i dag eller skal vi foreta en prisjustering?  

Pr i dag tar vi 1000,- pr jaktprøve, mens TROEHK tar 1200,- for 

løshundprøve og vurderer å justere opp til 1400,-  

Utstilling tar vi pr i dag 415,- for voksne og 315,- for valp.  

 

Vedtak: 

Erwin setter opp en prisliste som kan justeres årlig.  

Sak 26 

SM3/24 

Det er ønskelig at klubben arrangerer utstillingstreninger fram imot 

utstillingen i Bjerkvik. Pga årstid er vær og forhold noe utfordrende pr 

tiden, kan det da være et alternativ å leie lokale hos Hundetjenester 

Halvorsen? Merete har snakket med Ann Tove Halvorsen og fått tilbud på 

å leie lokalet for 300,- pr time for gruppe på over 8 pers. Skal evnt klubben 

dekke dette, eller skal medl betale avgift til klubben?  

 

Vedtak: 

Vi setter av 3000,- for å avholde utstillingstreninger annenhver uke fram til 

utst Bjerkvik 2025. Merete kontakter Hundetjenester Halvorsen og avtaler 

booking av hundehall.  

 
 

 

  

 

 

 

 

Eventuelt ? 

SM3/24 

 

 

 

KHF stiller spørsmålstegn ved terrengavtale med Statskog, hvor deler av 

terrengene geografisk havner utenfor vårt aktivitetsområde. Avtalen er 

klarert med styret i TROEHK og står ved lag. Økonomisk sett er ikke dette 

en stor belastning for klubben.  

 

 

 

 


